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Datum 

 

15 februari 2018 

Steller vragen 

 

Monique Lamers, GL 

Over agendapunt 

 

Raad 15 februari 2018; agendapunt 7 – Deltaplein 

Het college wordt verzocht de volgende vraag/vragen* schriftelijk/mondeling te 

beantwoorden: 

 

1.       Waarom is het verslag van het overleg met de omwonenden vertrouwelijk?   

Omdat de gemeente graag open het gesprek voert met deze belanghebbenden hebben wij 

toegezegd, dat de inhoud van de gesprekken en de verslagen vertrouwelijk worden 

behandeld.  

 

2.       Doel van de subsidie voor de bebouwing van het Deltaplein was dat daarmee een 

tekort aan openbare parkeerplaatsen zou worden opgelost. Wat gebeurt er als dat niet het 

geval blijkt te zijn?  

Dit is niet aan de orde. Uit de parkeerbalans die is opgesteld voor de ruimtelijke afweging 

blijkt dat er ook na de afwijking op het bestemmingsplan een overschot is aan 

parkeerplaatsen voor het totale project. 

 

3.       Als het terras vol zit, hoeveel parkeerplaatsen zijn dan nog extra  nodig volgen de 

normen? Inderdaad wordt het terras iedere avond opgeruimd, maar stel dat dat niet zo zou 

zijn. 
In de parkeerkencijfers van het CROW, die door de meeste gemeenten in Nederland als 

richtinggevende parkeernormen  worden gehanteerd, wordt voor restaurants geen onderscheid 

gemaakt tussen een vol of een leeg terras. Parkeernormen worden slechts gebaseerd op het bruto 

vloeroppervlak van de betreffende functie. Bij de aanvraag van een terrasvergunning wordt nooit de 

verplichting opgelegd extra parkeerplaatsen te realiseren. Daar bij geven wij in overweging of het 

reëel is om in het geval van een volledig bezet terras, hetgeen op een aangename 

buitentemperatuur duidt, er van uit te gaan dat het binnen ook helemaal vol zit. 

 

* Aangeven wat van toepassing is. 

 

Toelichting (indien nodig): 

 

 
 

 

 

 


